

SHQ 高温快速染色机
SHQ HIGH TEMPERATURE AND QUICK DYEING MACHINE

SHQ 高温快速染色机

SHQ HIGH TEMPERATURE AND QUICK DYEING MACHINE

SHQ 是一台适用性广泛,可生产市场上绝大多数面料,特别在化纤染色时有很好效果的管式下行染色机,染色浴比 1:5-12 节能减排。低机台设计减小织物张力,染色后缩率小,无折痕,手感更佳。

The SHQ is a versatile tube downstream dyeing machine widely used for producing various fabrics, especially effective for synthetic fiber fabric dyeing. It offers energy-saving and reduced sewage discharge due to its 1:5 - 12 dyeing liquid ratio. The downstream fabric movement design significantly reduces tension, shrinkage, crease marks, and enhance the overall hand feel.

基本技术参数 Basic Technical Parameters						
型号 Model	管数 No. Of Tube	最大载量(kg) Maximum Load Capacity (KG)	装机容量(kw) Installed Power (KW)	外形尺寸 (mm) Machine Dimension (MM)		
				L	W	Н
SHQ30	1T	30	20.05	5700	1700	2900
SHQ50	1T	50	20.05	6850	2000	2900
SHQ75	1T	75	20.75	7750	2000	2900
SHQ100	1T	100	20.75	8500	2000	2900
SHQ250	1T	250	28.82	9600	2500	3350
	2T	500	46.92	9600	4000	3350
	4T	1000	91.87	9600	7700	3350



设备特点 **SALIENT FEATURE**



模块化 设计 Modular design



防漩结构 设计

Anti-swirl structure design



单管双槽, 大载量

Single tube double chamber design Large load capacity



缸身尾底部 蝶阀调节

Butterfly valve adjustment at the tail bottom



喷嘴间隙手动调节 1.6/2.6/3.2/4mm

Manually adjustable nozzle gap 1.6/2.6/3.2/4mm

FABRIC TYPES

在特定的行机条件下, 部分典型的适染布种

The SHQ is suitable for a wide range of knitted and woven fabrics. Due to its high versatilities, it is particularly recommended for synthetic or cellulose fiber blends in knitted and warp-knitted fabrics.



泳衣 / 内衣 Swimwear/Underwear



机织面料 Woven Fabric



人棉 TR/Nrcotton/TR/NR



涤纶鞋材 Polyester Shoe Material



涤/锦花边 Polyester/Nylon Lace



涤/锦/运动面料 Polyester/Nylon/Sports Fabric

本说明书中参数、图片仅供参考,本公司保留最终的修改权利而不再另行通知。

The parameters & pictures shown in this catalogue are only for your reference. We reserve the right to modify technologies without prior notice.

电话 (Tel): +86 757 8802 0263 / +86 757 8830 3380

邮箱 (E-mail): sales@texpro-group.com 网站 (Web): www.texpro-group.com



地址:广东省佛山市禅城区华宝南路1号

Add: No,1. South Huabao Road, Chancheng District, Foshan, Guangdong, China.



浙江德仕博智能装备有限公司 ZHEJIANG TEXPRO INTELLIGENT EQUIPMENT CO., LTD

地址:浙江省绍兴市柯桥区马鞍街道滨海大道与生产河交叉口以西 Add: West of the intersection of Binhai Avenue and Production River in Ma'an Street, Keqiao District, Shaoxing, Zhejiang, China.